



Representative for Russia Olga „Bella“ Kravchenko

e-mail: representative.RU@eaasdc.eu

Introduction of the new Russian representative in the EAASDC Board

(refers to German text only: the following e-mail extract was not grammatically corrected to show how good her German is)

I feel honoured to be appointed representative for Russia in the EAASDC!

My introduction in short:

My name is Olga „Bella“ Kravchenko, I am 39 years old, self-employed, and I have a 14 year old daughter Maria.

In June 2011 I heard about Square Dance for the first time and that was during a seminar in the German-Russian House in Kaliningrad, held by Eberhard Walz and his friends. And I loved this dance as well as the nice and friendly dancers from Germany, who were dressed in such an unusual way, but beautiful and chic. After one seminar week we were able to dance some figures and we wanted more. Eberhard gave me a Square Dance textbook and DVD and we started. It was summer time, beautiful weather and every Sunday we now met in a park and practiced figures. At the beginning we, of course, had many questions and I contacted Eberhard and asked a lot of questions. We even asked Eberhard to draw pictures of how to dance the figures correctly. Since September we meet for Square Dance training each Sunday, and since winter started we are dancing additionally on Tuesdays and Wednesdays. Presently we have about 35 active dancers and we will have our graduation in Kaliningrad on 24 June 2012.

Translated by Gabi Russell

Vorstellung der neuen russischen Repräsentantin im EAASDC-Board

(Der nachfolgende Auszug von ihrer Mail wurde grammatikalisch nicht korrigiert, um aufzuzeigen, wie gut ihr Deutsch ist)

Das ist große Ehre für mich, als Repräsentant für Russland bei der EAASDC zu werden!

Jetzt die kurze Vorstellung von mir:

Ich heiße Olga „Bella“ Kravchenko, bin 39 Jahre alt, selbstständig, und habe eine 14-jährige Tochter Maria.

Von Square Dance habe ich zum ersten mal im Juni 2011 gehört, und das war in einem Seminar im Deutsch-Russischen Haus in Kaliningrad, den Eberhard Walz mit seinen Freunden durchgeführt hat. Und den Tanz fand ich einfach super, wie auch die nette und freundliche Tänzer aus Deutschland, die so ungewöhnlich, aber schön und schick angezogen waren. Nach einer Woche Seminar konnten wir einige Figuren, und wir hatten den Wunsch, das fortzusetzen. Ich habe von Eberhard ein Lehrbuch von Square Dance und DVD disc bekommen, und wir haben dann damit angefangen. Es war Sommer, schönes Wetter, und nun haben wir uns jeden Sonntag in einem Park gesammelt und Figuren geübt. Natürlich erschien am Anfang sehr viele Fragen, und ich habe mit Eberhard kontaktiert und alles gefragt. Eberhard sollte uns sogar zeichnen, wie richtig die Figuren zu machen. Seit September sammeln wir uns für square dance Training jeden Sonntag, und ab Winter tanzen wir noch Diens- tags und Mittwochs. Zur Zeit tanzen bei uns ca. 35 Leute aktiv, und am 24.06.2012 findet in Kaliningrad die Graduation statt.